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Starčevci, kao uostalom i građani Srbije, u priličnoj meri koriste društvenu mrežu Fejsbuk.
Nekome je to dobar vid zabave i druženja a neko povremeno “svrati“ da pogleda šta to drugi
rade    

  Kristijan Juga:  
  - Imam profil na Fejsbuku. Nema od njega neke koristi i oduzima mnogo vremena. Mada,
mislim da je to dobra stvar da se čuješ sa nekim starim prijateljima i kao vid zabave.
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